
Zápisnica č. 5 zo  

Stretnutia vedenia FF UPJŠ so zástupcami študentov  

dňa 9. októbra 2023 

 
Prítomní: 

Vedenie Filozofickej fakulty UPJŠ v Košiciach 

Zástupcovia študentov 

 

 

Priebeh stretnutia podľa programu: 

 

1. Otvorenie 

prof. Mgr. Renáta Panocová, PhD., dekanka 

– privítala prítomných. 

2. Spätná väzba 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– formou prezentácie k spätnej väzbe (SV) oboznámila prítomných s rôznymi druhmi 

a spôsobmi získavania SV,  

– poukázala na potrebu SV a súčasne potrebu zredukovať ich množstvo, ktoré by 

mal rovnaký študent vyplnil na rôznej úrovni univerzity, 

– vysvetlila mechanizmus vyhodnotenia SV:  

- analýza / vyhodnotenie → vedúci pracoviska → vyučujúci 

– na ilustráciu ukázala jeden z formulárov vyhodnotenia SV za jednu z katedier, 

mená zamestnancov nie sú uvedené, každému z nich je pridelený kód, kódovník 

má k dispozícii príslušný vedúci pracoviska, 

Mgr. Köverová, PhD. (jedna z autorov dotazníka a odborníčka na analýzu dát v rámci 

SV) 

– uviedla, že SV realizovaná prostredníctvom SurveyMonkey sa realizovala 4x, 

dotazník z jeho pôvodnej podoby bol výrazne skrátený,  

– pridanou hodnotou dotazníka je možnosť vyjadriť sa vlastnými slovami 

k problémom pri výučbe, ak sa vyskytne, z týchto informácií je možné získať 

podnety na zlepšenie, príp. vysvetlenie 

– požiadala o podnietenie kolegov na vypísanie SV 

– SV za LS bude vyhodnotená v priebehu budúceho týždňa 

študent 

– otázka na spätnú väzbu od pracovnej komisie Akreditačnej Agentúry 

- dekanka: doposiaľ nemáme žiadnu oficiálnu spätnú väzbu, len čo ju 

budeme mať, dáme vedieť minimálne všetkým zúčastneným. Všetky 

podnety zo strany študentov zosumarizovala, stanovisko bolo poslané 

pánovi rektorovi, ktorý ho predložil na záverečnom stretnutí s pracovnou 

skupinou Akreditačnej agentúry, 

študentka 

– ochota podieľať sa opakovane na vyplnení SV klesá, keďže nemajú spätnú väzbu 

na to, čo do SV uvedú 



- prodekanka uviedla, že vzhľadom na citlivé údaje a anonymitu dotazníkov 

hľadáme spôsob, akým dodržať GDPR a súčasne informovať študentov 

o tom, ako sa naložilo s pripomienkami, ktoré v SV uviedli, v danej chvíli je 

to v kompetencii vedúceho katedry,  

- študentka uviedla, že napr. na KSP tútor s vedúcim katedry prešiel na 

začiatku nasledujúceho semestra hodiny, na ktorých bol prítomný celý 

ročník, a vysvetlil,  ako naložili s podnetmi zo SV, na KPs riešili vzniknutý 

problém priamo so študentmi, ktorých sa predmet týkal a pod., 

- predsedníčka AS FF UPJŠ uviedla z vlastnej skúsenosti, že práve na 

základe SV získala podnet na situáciu, ktorú sama považovala za bežnú, 

ale pre študentov bola problematická, čo so študentmi v nasledujúcom AR 

vyriešila, 

študent 

– mohla by SV obsahovať otázku týkajúcu sa podnetu na doplnenie predmetu podľa 

názoru študentov? 

- dekanka: túto úlohu plnia členovia rád študijného programu (RŠP), ktorým 

je aj pýtajúci sa študent, tam ako zástupca študentov môže predložiť svoje 

návrhy, po schválení v RŠP prebehne ďalší legislatívne určený proces 

schvaľovania. 

3. Informácie prodekanov 

prof. PhDr. Marián Andričík, PhD., prodekan pre vedeckovýskumnú činnosť 

a doktorandské štúdium 

– informoval o príprave jesennej školy doktorandov, aktuálne nie je zo strany vyšších 

ročníkov taký záujem ako v minulosti,  

– pre doktorandov prvého ročníka je to vstupný balíček podnetných informácií 

a možnosť poznať sa navzájom aj medzi jednotlivými študijnými programami. 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– informovala o imatrikulácii študentov 1. ročníka bakalárskeho stupňa štúdia, 

– od budúceho AR sa uvažuje o menej formálnom charaktere imatrikulácie a o 

spolupráci so študentmi napr. formou zapojenia študentských spolkov a pod. 

4. Podnety zo strany študentov: 

– problém s nízkym výkonom sušičov rúk v budove Sokrates – tajomníčka: postupný 

proces výmeny sušičov už prebieha a momentálne došlo k výmene v budove 

Platón, plánovaná je aj výmena v budove Sokrates, 

– problém s vrátením dotácie na kartu v ŠDaJ – tajomníčka: nemáme o tom 

vedomosť, ale preveríme, zrejme ide o momentálny softvérový problém, ktorý je 

v riešení ŠDaJ, 

– návrh pripraviť cca 3-minútový highlight, čo sa práve na podnet študentov zmenilo 

– dekanka privítala iniciatívu zo strany študenta,  

– problém s mobilnou aplikáciou AIS – tajomníčka: stav preveríme u Ing. Poláka,  

– problém s prihlasovaním sa na PVP, ak je kapacita naplnená 

- študentka poradila z vlastnej skúsenosti zapísanie si predmetu 

v nasledujúcom AR, 



– otázka na možnosti používania rovnakého informačného kanálu, napr. v prípade 

učiteľstva AjNj ide minimálne o 3: AJ – notice board, Nj – elektronická nástenka 

AIS, KPe – Moodle  

- dekanka – v tomto prípade ide o slobodu voľby vyučujúceho, otázka bude 

prediskutovaná na úrovni KD s vedúcimi katedier, ale využívanie rôznych 

platforiem je možné vnímať aj ako možnosť rozširovania digitálnych 

zručností.  

 

Na záver stretnutia pani dekanka poďakovala všetkým za prítomnosť a ochotu podeliť 

sa so svojimi skúsenosťami, ako aj za podnety, s ktorými na stretnutie prichádzajú.  

 

 

Zapisovateľka: RNDr. Dagmar Hvozdovičová 

 

V Košiciach dňa 9.októbra 2023 


